

EN

With her new album "Go slow, singing low", Selma is inviting you to her musical world.

Together with a number of musicians, Julia Belova, Paolo Simoes, Vedran Mutić, Benoît Martiny, her fourth album "Go slow, singing low" is a tribute to Julie London, an American singer and actress famous in the fifties and sixties, who charmed Selma with her voice.

Passionately attached to her profession, Selma Hadrović-Schauls is a singer and songwriter.

Growing up with traditional Bosnian music Sevdah, she released her first album "Sevdah de Luxe..." together with Selma Ćimić in 2002.

It was followed by her second album "Aidez-moi, j'ai un accent" in 2008, with the original compositions in several languages, including Luxembourgish.

In 2015 "Just B with Selma" in collaboration with Sergio Rodrigues was released.

In 2018 publication of the book "S one druge strane".

2021 production of "Go slow, singing low"

Running her own music school "Musikand" in Luxembourg since 2002, she has also worked on various musical projects, always cultivating connections between her native country Bosnia and Herzegovina and Luxembourg, where she has been living for 35 years now.

All CD's available through cdbaby.com

FR

À travers l'album « Go slow, singing low », Selma vous invite dans son univers musical.

Accompagnée de quatre musiciens, Julia Belova, Paolo Simoes, Vedran Mutić, Benoît Martiny, le quatrième album de Selma «Go slow, singing low », est un hommage à Julie London, chanteuse et actrice américaine des années soixante et soixante-dix, qui à charmé Selma avec sa voix.

Passionnée par sa profession, Selma Hadrovic-Schauls est compositrice et interprète. bercée par la musique traditionnelle bosniaque appelée le sevdah, elle sort un premier album « Sevdah de Luxe... » et continue avec un deuxième, « Aidez-moi, j'ai un accent! », qui contient surtout des propres compositions en plusieurs langues, y compris le luxembourgeois.

En 2015 sort « Just B with Selma » en collaboration avec Sergio Rodrigues.

En 2018 elle publie un livre de poèmes « S one druge strane ».

2021 production de « Go slow, singing low ».

Directrice de l'école de musique « Musikand » à Luxembourg depuis 2002, elle travaille sur différents projets musicaux en cultivant le lien entre son pays d'origine, la Bosnie-Herzégovine, et le Luxembourg, où elle vit depuis 35 ans.

Les albums sont disponibles à travers cdbaby.com.

HR

Svojim novim albumom " Go slow, singing low ", Selma vas poziva u svoj glazbeni svijet.

Napravljen u suradnji s glazbenicima, Julia Belova, Paolo Simoes, Vedran Mutić, Benoît Martiny, njen četvrti album "Go slow, singing low" posveta je Julie London, američkoj pjevačici i glumici iz pedesetih i šezdesetih koja je šarmirala Selmu svojim glasom.

Selma Hadrović Schauls pjevačica je i kantautorica strastveno vezana uz svoju profesiju.

Odrastajući uz tradicionalni bosanski glazbeni sevdah, izdala je svoj prvi album "Sevdah de Luxe..." zajedno sa Selmom Ćimić 2002. godine.

Nakon toga je uslijedio drugi album "Aidez-moi, j'ai un accent" 2008. godine, s izvornim skladbama na nekoliko jezika, uključujući i luksemburški.

2015. godine objavljen je "Just B with Selma" u suradnji sa Sergiom Rodrigues.

U 2018. godini objavljena je knjiga „S one druge strane“.

2021. slijedi produkcija albuma "Idi polako, tiho pjevajući".

Vodeći vlastitu glazbenu školu " Musikand " u Luksemburgu od 2002. godine, radila je i na raznim glazbenim projektima, uvijek njegujući veze između svoje rodne zemlje Bosne i Hercegovine i Luksemburga, u kojem živi već 35 godina.

Svi CD-ovi dostupni su na [cdbaby.com](https://www.cdbaby.com)